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Verslag Raadsdebatten d.d. 24 april 2018 

Datum 	24-04-2018 

Tijd 	 19:30 - 23:00 

Locatie 	Raadszaal 

Voorzitter 	A.E.H. van der Kolk / G. Smelt 

Griffier 	R.J.M. Ros 

Toelichting 	Voorzitters: 

A.E.H. van der Kolk (agendapunten 1 t/m/ 5) 

G. Smelt (agendapunten 6 en 7) 

De behandeling van de agendapunten is ook te beluisteren en te bekijken via de website. 
- Ga naar www.twenterand.n1 
- Kies 'Bestuur & Organisatie' en vervolgens 'Uitzending vergaderingen' 
- Klik op de gewenste datum in de kalender 
Dit geluidsbestand c.q. videobeeld wordt geacht onderdeel uit te maken van dit verslag. 

De leden:  
M.H. Paters (GBT), A. Engels (GBT), L. Beulakker-Mulder (GBT), M.J.A. Elzinga (GBT), H.J.  Pape 
(GBT), G. Laarman (GBT), R. Koster (GBT), G. Albersen (GBT), F. Stolte (GBT), J.H.N. Sloot GBT), 
S.C.S. Makkinga (GBT), J. Kuilder (CDA), H. Kerkdijk (CDA), F.M. Smelt (CDA), F. Bramer-
Negen (CDA), G. Smelt (CU), A.T. Huisjes (CU), G. Hilberink (CU), E.F. Veltmeijer (PVV), H.R.G. 
Kobes (VVD), S.M. Reusken (PvdA-Groen Links) 

1 	Exploitatievorm voor Zonnepark Oosterweilanden 
Portefeuillehouder: M. van Abbema 
Aangemeld: GBT, PvdA-GL, PVV, VVD, CDA 

Besluit 
1. In te stemmen met scenario 2, waarin de aandelen in Zonnepark Oosterweilanden 
B.V. in eigendom komen van de gemeente Twenterand. Hierdoor kan de gemeente, 
als eigenaar van de B.V., zelf de realisatie en exploitatie uitvoeren. 
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2. De netto inkomsten, exclusief de verschuldigde pacht, OZB en belastingen, tijdens 
de exploitatiefase in een nog te vormen duurzaamheidsreserve te storten. 

3. De gemaakte en te maken kosten voor de realisatie, exploitatie/ontwikkeling en 
beheer van het zonnepark ten laste te brengen van de BV (opbrengst van het 
zonnepark). De kosten worden voorgefinancierd door de gemeente en zo spoedig 
mogelijk na actief worden van de B.V. doorbelast aan de B.V. 

4. Een lening bij de BNG aan te gaan van maximaal € 11 miljoen voor de financiering 
van het zonnepark. 

Toeze•ging:  
-Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe de financiële onderbouwing zo spoedig 
mogelijk te verstrekken aan de raad. 
-Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe z.sm. een raadsinfo te organiseren. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de bespreekagenda wordt geplaatst 

voor de raadsvergadering van 15 mei 2018. 

2 	Bestemmingsplan Schoolstraat 12, 13 & 14 Vroomshoop 

Portefeuillehouder: B. Engberts 
Aangemeld: GBT, CDA, VVD 

Besluit 
1. de zienswijzennota en het daarvan onderdeel uitmakende wijzigingenoverzicht 
vast te stellen; 

2. het bestemmingsplan Schoolstraat 12, 13 & 14 Vroomshoop' als vervat in de 
bestandenset met planidentificatie NLIMR0.1700.201504BPVHPH-vasl, waarbij 
gebruik is gemaakt van de digitale ondergrond met identificatienummer 
NLIMR0.1700.201504BPVHPH-vas1 , langs elektronische weg en in analoge vorm 
vast te stellen waarbij ten opzichte van het ontwerp wijzigingen zijn aangebracht 
zoals vermeld in de bijlage `Wijzigingenoverzicht bestemmingsplan 'Schoolstraat 12, 
13 & 14 Vroomshoop'; 

3. geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening 
vast te stellen. 

Insprekers: 
• De heer en mevrouw Roerink 
• Mevrouw M.M.P.L. Bouma 

De heer Welles heeft zich teruggetrokken. 
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De voorzitter geeft aan dat de raad per mail een inspreekbijdrage heeft ontvangen 
van de heer R. Reijtenbagh, aangezien hij niet persoonlijk aanwezig kon zijn. 

De heer Roerink spreekt in (bijlage 1). 

Mevrouw Bouma spreekt in. 

Toezegging:  
-Portefeuillehouder Engberts zegt toe de gestelde technische vragen zo spoedig 
mogelijk te beantwoorden. 
-Portefeuillehouder Engberts zegt toe de brief van de buurtbewoners d.d. 15 februari 
201 8 aan de stukken te laten toevoegen. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de bespreekagenda wordt geplaatst 
voor de raadsvergadering van 15 mei 2018. 

3 	Aanleg fietspad Kerkallee De Rohorst te Den Ham 
Portefeuillehouder: B. Engberts 
Aangemeld: GBT (indiener), CDA 

Toelichting GBT: 
Kijkende naar de huidige stagnatie in dit dossier hebben wij een aantal bedenkingen. 
De huidige situatie aan de Kerkallee is vanwege de bomenkap veranderd. Het 
onderzoek is destijds uitgevoerd met een situatie waarbij de bomen aanwezig zouden 
blijven. Zijn de te onteigenen gronden nog wel nodig voor de aanleg van dit fietspad 
en is er, kijkende naar de huidige situatie, nog gekeken naar bijvoorbeeld een 
overdekte sloot waarbij het fietspad over de sloot aangelegd zal gaan worden? 

De huidige ontwikkeling en de stagnatie zorgt er dus voor dat wij meerdere vragen 
hebben omtrent dit dossier. 

Toezegging:  
-Portefeuillehouder Engberts zegt toe dat er in het 2e kwartaal van 201 8 een voorstel 
naar de raad komt over de verschillende mogelijkheden m.b.t. aanleg fietspad 
Kerkallee-De Rohorst en bijbehorende kosten. 
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4 	Stand van zaken herpositionering van het jongerenwerk 

Portefeuillehouder: G.J. Binnenmars 
Aangemeld: PvdA-GL (indiener), GBT, CDA, CU 
Inspreker: 
• De heer G. van der Voet namens Stichting Jongerenwerk Den Ham 

Toelichting PvdA-Groen Links: 
Reden hiervoor is dat dit onderwerp al langer loopt en dat het goed is om te horen wat 
nu dat stand van zaken is en hoe e.e.a. zich gaat ontwikkelen 

De heer Van der Voet spreekt in namens Stichting Jongerenwerk Den Ham (bijlage 2). 

Toezegging:  
-Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe de raad in mei te informeren over zijn 
bevindingen n.a.v. de gesprekken die hij dan gevoerd heeft met de stichtingen. Hij 
zal dit doen tegen de achtergrond van de opdracht die de raad aan het college 
gegeven heeft. Hij zal deze informatie voorzien van een soort tijdslijn. 
-Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe de brief van Stichting Jongerenwerk Den 
Ham en Stichting Reflection d.d. 7 april 201 8 aan de raad te verstrekken. 

5 	Regeling innovatiefonds sociaal domein 201 8-201 9 
Portefeuillehouder: G.J. Binnenmars 
Aangemeld: PvdA-GL (indiener) 

Toelichting PvdA-Groen Links: 
De PvdA heeft een motie ingediend voor het instellen van innovatiefonds en wil graag 
in debat of met deze regeling het doel (vernieuwing) wordt gerealiseerd. 

Na beraadslaging wordt dit onderwerp voor kennisgeving aangenomen. 

6 	Regeling toezichthoudende bevoegdheden Functionaris Gegevensbescherming 
gemeente Twenterand 
Portefeuillehouder: A.E.H. van der Kolk 
Aangemeld: PvdA-GL, VVD 

Naar aanleiding van de reactie van de OR heeft de raad vanmorgen een gewijzigd 

voorstel en concept besluit ontvangen. Deze zijn in het raadsinformatiesysteem 

aangeduid met de toevoeging NIEUW. 
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Bes/uit 

De regeling toezichthoudende bevoegdheden Functionaris 
Gegevensbescherming gemeente Twenterand vast te stellen . 

2. De heer F. Herik tijdelijk, voor de duur van maximaal 1 jaar, aan te wijzen als 

Functionaris Gegevensbeheer (FG) en de heer A. Lichtenberg als zijn tijdelijke 

plaatsvervanger onder de voorwaarden zoals de OR die in de bijgaande brief 
d.d. 19 april 201 8 heeft gesteld. 

3. De heer A. Lichtenberg aan te wijzen als Privacy Officer (PO) en 

4. De heer L. Klekamp tijdelijk aan te wijzen als beveiligingsspecialist (CISO) 

De portefeuillehouder geeft aan dat de raad een besluit moet nemen over punt 1 en 
2, niet over 3 en 4. 

Toezegging:  

-Portefeuillehouder Van der Kolk zegt toe dat de raad vóór de raadsvergadering op 
15 mei 201 8 een lijst ontvangt inzake de in de stukken vermelde afkortingen. 

-Portefeuillehouder Van der Kolk zegt toe te bekijken of er schriftelijk of op de 

website aandacht besteed kan worden aan de wet AVG. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de akkoordagenda wordt geplaatst 

voor de raadsvergadering van 15 mei 2018. 

7 	Terugdringen wachttijd Burgerzaken 

Portefeuillehouder: A.E.H. van der Kolk 

Aangemeld: PVV (indiener) 

Toelichting PVV: 

Reden: de PVV wil een kort debat met de portefeuillehouder over verruiming van de 

openingstijden van het gemeentehuis. Betreft het aanvragen/ophalen van 

documenten. 

Als inwoner van Twenterand heb ik al een paar keer ondervonden dat het lastig is om 

als werkende een afspraak te maken met de gemeente, buiten 'de baas zijn tijd'. Je 

bent haast verplicht om een halve dag vrij te nemen (in sommige sectoren bestaan 

geen snipperdagen), om aan je werkgever toestemming te vragen even weg te mogen 

of per se gebruik te maken van de donderdagavond. Maar dan zul je net zien dat je 

op die donderdag of de komende donderdagen afspraken hebt. En er zullen mensen 

zijn voor wie de donderdagavond geen optie is. 
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Vanuit service oogpunt zou het wenselijk zijn om de dienstverlening naar inwoners 
toe te verruimen is onze inschatting. De PVV zou graag onderzocht willen hebben of 
hier bij inwoners behoefte aan is en wat een verruiming van de openingstijden voor 
financiële consequenties zou hebben. 

De PVV wil graag weten hoe de andere fracties en de portefeuillehouder hierin staan. 
Onder verruimen verstaan wij de openingstijden verlengen naar bijvoorbeeld 18.00 of 
19.00 uur dan wel het invoeren van een extra "koopavond". Afhankelijk van wat uit 
een onderzoek naar voren komt als voorkeur. 

Na beraadslaging wordt dit onderwerp voor kennisgeving aangenomen. 
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